



Du lundi 28 au mercredi 30 avril et le vendredi 2 mai, les soirs à partir de 22:15, le trafic est interrompu entre Poissy et Maisons-Laffitte. Bus de remplacement. Les jeudi 1er et samedi 3 mai, toute la journée, le trafic est interrompu entre Poissy et Maisons-Laffitte. Bus de remplacement. Plus d'informations dans la rubrique Travaux du site Internet du RER A.

Service valable du lundi 28 avril au samedi 3 mai 2025 Du lundi 28 au mercredi 30 avril et le vendredi 2 mai Jeudi 1er et samedi 3 mai

Table of train schedules for the period from Monday 28 April to Wednesday 30 April and Friday 2 May. It lists departure and arrival times for various stations.

Table of train schedules for Thursday 1st and Saturday 3rd May. It lists departure and arrival times for various stations.

Table of train schedules for the period from Monday 11th to Wednesday 13th May. It lists departure and arrival times for various stations.

Table of train schedules for the period from Monday 19th to Wednesday 21st May. It lists departure and arrival times for various stations.